
Referat bestyrelsesmøde Viborg Sejlklub   7/2-2023 

 

Sted: Klubhuset 

Kl. 19.00 

 

Deltagere: 

Egon Jensen 

Leif Vang 

Jørgen Kjærgaard 

Bent Kohls 

Peter Black 

Frank Rømer 

 

 

 

Og endelig et nyt punkt.: Klubbens hjemmeside er lukket ned pga. et forældet modul i programmet (Wordpress) 

Selvom vi på sigt ønsker en ny og mere tidssvarende hjemmeside, bruges der lidt midler på at få siden op at 

køre igen. 

 

 
1. Referat fra sidste bestyrelsesmøde. 

 
For at lette regnskabsførerens arbejde, skal indkøb om muligt købes på sejlklubbens konti, Købet mær-
kes med afhenter og projekt. Følgeseddel attesteres og afleveres til kassereren. Følgeseddel mærkes 
med afhenter og projekt. 
Ved køb med udlæg afleveres kvittering til kassereren med oplysning om projekt. Betaling overføres. 
 
I stedet for Betalingsmålere på standere ved autocampere udskiftes eksisterende 16A automatsikringer 
med 6A.automatsikringer. 
6A automatsikringer vil  begrænse forbruget til det der betales for, og er en langt billigere løsning end 
betalingsmålere. Action Frank. 
 
Forsikringer på klubbens både gennemgås med Torben og Jan. 
Der skal indhentes tilbud på bestyrelsesansvars forsikring. Action Jørgen. 
 
Der er indsendt ansøgning til puljen til klubhusforbedringer (energioptimering) til Viborg Kommune, som 

kan støtte udvalgte projekter med op til 73%. Vi har ansøgt om støtte til isolering på loftet og udskiftning 

af vinduer. Tilbuddet på udskiftning af glaspartiet mod terrassen oversteg rammen for enkeltprojekter, 

så det forsøges igen til næste år. 

     
 
 

2. Arbejde på havnen. 
Arbejdet med stenglasiet og miljøskuret går fremad. Resultatet er meget tilfredsstillende. 
 
 

3. Regnskab og budget. 
Der er et rimeligt overskud, der skal afsættes noget til renovering af broer og borde-bænkesæt. 
. 

 



4. Forslag til kontingent og pladsleje. 
Bestyrelsen foreslår uændret. 
 

5. Forslag til planer for kommende år. 
Broerne omkring kranen og den østlige side skal vedligeholdes. 
Der skal udskiftes 5 bordebænkesæt. 
Betalingsautomaten skal installeres og tages i brug. 
Der indføres nyt medlemsadministrations program. 
Vi vil arbejde for et tættere samarbejde med sjægtelauget. 
 
 

6. Generalforsamling. 
Bestyrelsen vil foreslå Karl Tholstrup som Kasserer. 

  



 
7. Evt. 

Der skal laves en regel for både på pladsen i sommerhalvåret, da pladsen skal bruges til andet formål. 
Tekstforslag: Både der ønskes at henstå på land i sommerhalvåret, skal hvert år indhente en skriftligt 
godkendelse, fra Havnepladsudvalget.  
 
 

8. Næste møde. 
Næste bestyrelsesmøde 28 februar kl. 18.30.(Generalforsamling 19.30) 
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